
 

  

 

Tarnów, 22 stycznia 2024 r. 

KRM.0003.860.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XCVII sesji Rady Miejskiej 18 stycznia 2024 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Rzepecki złożył następujące 
wnioski: 
1. Zwrócił się z prośbą o naprawę jednej z niedziałających wind przy ul. Mickiewicza. Usterka ta 

powoduje duże utrudnienia w poruszaniu się osobom starszym. 
2. W zawiązku z tym, że Pan Prezydent stara się o zdobycie środków pieniężnych na potrzeby miasta, 

poprzez próbę podniesienia podatków, podniesienia opłat za parkowanie na parkingach miejskich 
i podniesienie cen biletów. Radny uważa, że są inne możliwości pozyskania środków przez miasto 
nie tylko kosztem mieszkańców. Zaproponował pewne rozwiązania: 
a) W nawiązaniu do odpowiedzi jaką radny otrzymał na swój poprzedni wniosek 

(KRM.0003.847.2023) dotyczący firmy parkującej swoje samochody na „zajezdni autobusowej 
linii nr 30”, w której radny uzyskał informację, że jest to parking miejski ogólnodostępny. 
Radny przypomniał, że będąc radnym osiedlowym starał się, by powstał tam parking dla 
mieszkańców oraz osób z zewnątrz Tarnowa, które przyjeżdżają na Aleję Dębów Katyńskich. 
Uważa, że należy zająć się tym tematem. Zaproponował wydzielenie fragmentu tego parkingu 
dla samochodów tej firmy, która korzysta z niego bezpłatnie (jeżeli miasto tak zdecyduje) i 
wprowadzenie opłaty abonamentowej za te miejsca. 

b) W związku z budową zajezdni autobusowej MPK na ul. Błonie radny uważa, że w pobliżu należy 
wybudować bezpłatny parking dla samochodów osobowych, co umożliwi kierowcom 
korzystanie z usług MPK, by dojechać do miasta.   

c) Zaproponował, by parking przy ul. M. B. Fatimskiej (była Kapłanówka) zrobić płatny. 
Zasugerował, by opłata wynosiła 3 zł na dobę od samochodu, natomiast opłata studencka 1 zł 
na dobę (dokonując weryfikacji przez okazanie legitymacji studenckiej).  
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